



Transnational Law & Culture Programme

The **University of Macerata, Department of Law** offers international incoming students the *Transnational Law & Culture programme*, a series of courses in English (up to 67 ECTS overall) in order to help maintain an international approach to the legal sciences, while benefiting the facilities of the highly ranked University of Macerata, and the lifestyle of a beautiful medieval Italian city.

International students enrolled in the programme and passing courses for at least 60 ECTS will be granted a certificate, stating their successful participation to the TL&C programme. The courses on offer in the *Transnational Law & Culture* programme are as follows:

Comparative Legal Systems / 9 ECTS
Prof. LAURA VAGNI

Comparative Contract Law / 8 ECTS
Prof. ERMANNO CALZOLAIO
from academic year 2018/19

Constitutional Law / 6 ECTS
Prof. ERIK LONGO

Economics / 9 ECTS
Prof. ELEONORA CUTRINI

European Company Law / 8 ECTS
Prof. ALESSIO BARTOLACELLI

European Legal History / 6 ECTS
Prof. LUIGI LACCHÈ

European Union Law / 9 ECTS
Prof. FABRIZIO MARONGIU BUONAIUTI

International Law / 12 ECTS
Prof. PAOLO PALCHETTI

International students are free to choose the courses they are interested in. They may also benefit from a 10-hour seminar of ***Introduction to Italian Law***, held at the beginning of the first semester, whose attendance provides them with 2 additional credits (ECTS). In that seminar, the lecturers involved in the programme supply basic information regarding the main issues forming the subject of their courses, in order to foster the integration of foreign students; alongside that basic information about the UniMC library system and databases will also be provided.

In addition, Italian and foreign visiting professors in Macerata will be involved in the programme alongside **UniMC lecturers** whenever pertinent depending on their topics of interest and research, in order to broaden the overall perspective of the programme. International students enrolled in the **TL&C** programme are strongly encouraged to attend these additional seminars and classes.

For further information
please visit
giurisprudenza.unimc.it/en/courses
or contact
Dr ALESSIO BARTOLACELLI
Responsible of the programme
alessio.bartolacelli@unimc.it



跨国法律与文化项目

马切拉塔大学法学学院为国际留学生提供“跨国法律与文化项目”，此项目为一系列的英语课程（高达67学分），目的在于帮助维护法律科学的国际化方法，同时在高排名的马切拉塔大学的各项设施以及美丽的意大利中世纪中等城市的生活方式中受益。

参加项目的国际学生需获得至少60学分方能通过并得到证书以证明他们成功地参加了TL&C项目。

“跨国法律与文化”项目提供以下课程：

法律制度比较9学分

LAURA VAGNI 教授

合同法比较8学分

ERMANNO CALZOLAIO 教授，
从 2018 / 2019 学年开始

宪法6学分

ERIK LONGO 教授

经济学9学分

ELEONORA CUTRINI 教授

欧洲公司法8学分

ALESSIO BARTOLACELLI 教授

欧洲法学史6学分

LUIGI LACCHÈ 教授

欧盟法9学分

FABRIZIO MARONGIU BUONAIUTI 教授

国际法 12 学分

PAOLO PALCHETTI 教授

国际学生可以自由选择感兴趣的课程，而参加第一学期开始时开设的10小时的“意大利法学导论”研讨会将会额外获得2个学分。在研讨会上，参与项目的教授将提供关于他们课程的主要问题的基本信息以便于外国学生的融入，与此同时还将提供马切拉塔图书馆系统及数据库的相关信息。

此外，来访马切拉塔的意大利及外国教授们都将与马切拉塔大学教授们并肩参与到项目中来讨论他们的兴趣及研究课题以便拓宽项目的整体视野。在此，鼓励TL&C项目的国际学生来参加这些额外的研讨会和课程。

For further information
please visit

进一步的信息请访问
giurisprudenza.unimc.it/en/courses
or contact
Dr ALESSIO BARTOLACELLI
或者联系
Responsible of the programme
alessio.bartolacelli@unimc.it